
Emne: Årsrapport fra Svartkruttgruppa KPS 
 
 
Svartkruttgruppa i KPS har ikke hatt aktivitet siden vi arrangerte Bane NM 2016. Dette av 
diverse grunner , bl.a korona. 
Gruppa har nå startet opp på nytt. Det er arrangert infokurs , med teoretisk og praktisk del.  
Oppmøtet var bra , og det er en økende interesse for å delta i gruppa . 
Videre innformasjon om treningstider , inmelding osv , kommer på klubbens nettesider . 
 
 
                                                           Oppmann i Svartkruttgruppa KPS 
                                                                                         Viggo Berrefjord 
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